
Interpelacja z dnia 6 lipca 2023

Szanowna Pani Burmistrz. 
Ile posesji w Dziekanowie Bajkowym nie podłączyło się do istniejącego już wodociągu? Proszę o podanie takich
danych w odniesieniu do innych osiedli i sołectw Gminy Łomianki? 
Z jakiego powodu wstrzymane zostały inwestycje wod-kan w Dziekanowie Bajkowym? Czy jest to spowodowane
brakiem środków na finansowanie inwestycji? Czy też jest to forma swoistej "kary" nałożonej przez Zarząd ZWiK
Sp. z o.o. na pozostałych mieszkańców z uwagi na niski wskaźnik podłączeń mieszkańców się do sieci wod-kan? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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